
Vergaderverslag 

 
Datum vergadering: 1 april 2025 

Aanvang: 19:30 uur        

 

Aanwezig:   Anita, vicevoorzitter 

  Richard, voorzitter 

  Anne, bestuurslid (vanaf agendapunt 5) 

Bep, secretaris   

  Jan, penningmeester 

  Antoinette, notulist  

  Gasten: Omroep Meierij (Jan en Stefan) 

   

Afwezig:  - 

 

 

Agenda: 

  

1. Opening 

Anita opent als avondvoorzitter de vergadering. De agenda wordt gewijzigd vastgesteld.  
 

2. Vaststelling verslag 6 maart 2025 
Het verslag is met enkele kleine wijzigingen vastgesteld. De actielijsten van 2023, 2024 en 2025 
zijn bijgewerkt.  
 

3. Update lopende zaken:  
a. Ingekomen post (Bep):  

1. E-mail gemeente Meierijstad met raadsinformatiebrief over woningbouwprogram-

mering 2025 en verder. V.k.a.; 

2. E-mail dorpsraad Keldonk naar aanleiding van reactie dorpsraad Eerde over wijziging 

(verlaging) percentage verplicht te bouwen sociale huurwoningen. Dorpsraad Eerde 

heeft hierover een andere mening. Bovendien is niet duidelijk wat de gevolgen van 

deze wijziging zijn. Dorpsraad Keldonk wordt conform bovenstaande bericht; 

3. Verslag bijeenkomst over N279, d.d. 17 maart 2025. Zie agendapunt 4. V.k.a.; 

4. E-mail gemeente Meierijstad met mededeling dat ontwerp-toekomstvisie 2040 ter 

inzage ligt; wordt doorgestuurd naar Richard en Anita ten behoeve van de dorpsvisie; 

5. E-mail gemeente Meierijstad met informatie over fondsen voor het aanvragen van 

subsidie voor eventueel dorpsvisie en pastorietuin. Wordt meegenomen bij ge-

noemde plannen; 

6. E-mail gemeente Meierijstad over programma Platformbijeenkomst dorps- en wijkra-

den op 15 april 2025. V.k.a.; 

7. Nieuwsbrief Vereniging Kleine Kernen. V.k.a. 

 
 
 



Verslag vergadering Stichting Dorpsraad Eerde 1 april 2025 
 

4. Update N279 
Op 17 maart 2025 hebben de wijk- en dorpsraden overleg gehad met de verantwoordelijk wet-

houder en enkele ambtenaren. Volgens de wijk- en dorpsraden zijn er problemen die niet wor-

den aangepakt. Gemeente zegt dat er op de provincie wordt gewacht. De wijk- en dorpsraden 

hebben unaniem aangegeven dat de provincie een heel ander belang heeft dan de gemeente. 

Gemeente moet het eigenbelang voorop stellen. De gemeente stelt de wijk- en dorpsraden bin-

nenkort in de gelegenheid om tijdens een bijeenkomst aan te geven waar zij de knelpunten zien. 

Gemeente kan dan zien of zij die ook in het vizier hebben.  

De actuele toekomstige woningbouwplannen zijn niet meegenomen bij de plannen N279. Dit be-

tekent problemen met het bouwen van woningen in verband met ontsluitingen, verkeersbewe-

gingen e.d.  

De werkgroep N279 zal tijdens de openbare dorpsvergadering van 15 april 2025 verslag doen van 

de stand van zaken. 

 

5. Omroep Meierij  
De afvaardiging van Omroep Meierij schetst de toekomstplannen. Lokale omroepen zijn belang-
rijk. Het is de waakhond van de democratie.  
De omroep krijgt te maken met een nieuwe Mediawet die waarschijnlijk ingaat op 1-1-20028. Dit 
betekent voor lokale omroepen verregaande samenwerking met andere omroepen. Eventueel 
volgt er een fusie van lokale omroepen naar streekomroepen. Nederland wordt ingedeeld in 80 
streken.  
Omroep Meierij wil meer contact zoeken met wijk- en dorpsraden om te weten wat er speelt. Zij  
heeft professionele mogelijkheden om dat te verspreiden. Zij zien dat, naast hun taak om onaf-
hankelijk nieuws te brengen, ook als een belangrijke taak. Zij willen verenigingen en andere orga-
nisatie zo helpen en faciliteren. Om dit proces zo goed mogelijk in gang te zetten willen zij graag 
1 keer per week contact met de dorpsraad om te bekijken of er iets is waarover zij kunnen be-
richten.  
De dorpsraad juicht deze samenwerking toe. Anne wordt namens de dorpsraad contactpersoon 
voor Omroep Meierij. 
 

6. Pastorietuin 
Op 17 maart 2025 heeft de werkgroep Pastorietuin overleg gehad met de gemeente en SHAAK.  
Ondanks dat de werkgroep vorig jaar eind september een tekening heeft ingediend met daarop 
aangegeven wat de wensen vanuit Eerde zijn, is deze tekening niet terug te vinden bij de ge-
meente. In het meest recente plan zijn de wensen van Eerde dus niet opgenomen.   
De werkgroep heeft opnieuw aangegeven wat Eerde wil. Over een aantal zaken moet de dorps-
raad een besluit nemen. Dit betreft: 
- Bankjes rondom bomen: worden waarschijnlijk niet gerealiseerd i.v.m. houdbaarheid van de 

bomen; 
- Brievenbus: deze kan verplaatst worden. De vraag rijst wie de kosten van € 1.000,-- gaat be-

talen en wat de nieuwe locatie wordt; 
- Glascontainer: deze wil de dorpsraad graag verplaatst hebben o.a. voor de veiligheid van kin-

deren. Een gedeelte van de container is ondergronds. De kosten voor verplaatsing zijn  
€ 10.000,--. Er is geen geld voor beschikbaar. De moeilijkheid is ook om een plek te vinden 
waar geen bezwaren zijn. 

- Bord Eerdelogie: indien nodig eventueel opschuiven.  
- Bord met plattegrond van Eerde met reclame: Het zou logischer zijn dat dit bord aan het be-

gin van het dorp staat. Vanwege betalingen voor reclame door een ondernemer kan dit niet 
zomaar aangepast worden. 

- Textielcontainer: verplaatsen naar andere locatie? 
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- Kiosk: de kostenraming voor het renoveren van de kiosk door de gemeente is nog niet duide-
lijk. In verband met de kosten wil de gemeente niet te veel veranderen. De dorpsraad wil de 
ingang verbreden en draaien. Verder rolstoelvriendelijk en verlichting erin. Beheer en onder-
houd van de kiosk gebeurt door de gemeente; 

- Krachtstroom: hiervoor is het belangrijk dat nagedacht worden over de locaties waar evene-
menten plaats (gaan) vinden. Kleinere evenementen in De Pastorietuin en de kermis op het 
Sint Antoniusplein. Gemeente gaat na wat verplaatsing van de evenementenaansluiting kost 
en hoe de situatie precies in elkaar zit. Twee evenementenaansluitingen is niet mogelijk. 

- Verlichting in paden: in verband met veiligheid ook ’s nachts.  
Door de werkgroep Pastorietuin wordt nagegaan welke subsidiemogelijkheden er zijn. 
 

7. Eerdeburger 
Tijdens de openbare dorpsvergadering op 15 april 2025 wordt door Anita uitleg gegeven over het 
proces. Nieuw is dat Eerdse inwoners uitgenodigd worden om andere inwoners te nomineren.  
 

8. Openbare dorpsvergadering 15 april 
Stand van zaken voorbereiding besproken. Er zijn enkele aanvullingen op de agenda. 
Voor de uitvoering wordt verwezen naar de actiepuntenlijst.  
 

9. Stand van zaken dorpsvisie 
Staat op de agenda voor de openbare dorpsvergadering op 15 april 2025.  
Tijdens deze vergadering worden memo’s met thema’s ophangen. Met stickers kunnen bezoe-
kers aangeven welke thema’s zij belangrijk vinden. Wordt nog verder voorbereid.   
 

10. Bijdrage Eerdse Krant  
Bijdrage editie mei 2025 besproken (halve pagina). 
Bevrijdingslunch op 5 mei 2025 van 12:00-13:00 uur bij de molen opnemen in het krantje van De 
Brink. 
 

11. Rondvraag  
a. Afgesproken wordt dat anders wordt omgegaan met de ingekomen post. Na ontvangst 

wordt deze doorgestuurd naar de werkgroep die het onderwerp in de portefeuille heeft; 
b. Bep wordt het aanspreekpunt voor Enexis voor de energietransitie; 

 
12. Sluiting 

De voorzitter sluit om 21:30 uur de vergadering. 

 

 
Vastgesteld in de vergadering van 8 mei 2025. 


